
报价单Quotation
	名称Name 
	Medium Speed Paper Cup Machine

中速纸杯机

	HS Code
	8441309000

	型号Model 
	ZBJ-NZZ                                                                                                         

	最低含税出厂价 Цена
	135,800

	Стоимость матрицы(пресс-формы)
	另加模具5,600

	Options:

	对应纸杯尺寸 размер
Paper Cup Size
	1.5-12oz

	材料要求Raw Material 
	单双淋膜纸都可以

One-side or two-side PE coated paper(Singe PE or Double PE coated paper)

	速度Speed
	60-70pcs/min

	
	建议一天开机不超过20小时

Speed of 20 hours stable running per day

	纸张厚度要求

Suitable paper weight
	150-350gsm

	电压要求Voltage supply
	220V/380V/客户要求（建议380V）

220v50hz single phase/ 380v50hz 3-phase

(better to use 380v50hz 3-phase)

*If user’s voltage supply is different, please inform us in advance.

	供气要求

Working Air Source
	气压0.4-0.8Mpa

Air pressure 0.4-0.8Mpa

User should buy Air Compressor

	功率General power
	9.5kw

	重量Net weight 
	2600kgs

	尺寸

Measurement (mm)
	2800*1400*1700

	杯身粘合方式

Cup Side Sealing 
	超声波

EVERGREEN Ultrasonic

	底部滚花

Bottom Knurling
	加热圈滚花（主要针对单淋膜纸杯）热吹气加热

Heater Knurling (if use single PE coated paper)

	
	水冷（主要针对双淋膜纸杯）底部热吹气加热

Cool Device (circle water), for double PE coated paper，bottom  hot air system

 

	可以按照客户要求定制模具（交货期30天）
We can customize machine and mold according to customer’s requirement.


售后服务After-sale service:

1． The guide booklet will be sent with machine to guide the installation process works, adjust the whole machine, production, avoid or solve the problem which the buyer will face.  

2.  Test run of the machine & training:

a) We will adjust the machine well for one week before the delivery, ensure the machine has the perfect performance.  

b) If the technicians are asked to install machine and training the workers at buy’s factory , the buyer should pay all fees: tickets, accommodation, food, visa and salary for 100usd/day. 
3. Training of buyer in China:

a) We supply the free training of buyer at our factory, the training won’t stop until the buyer control the whole lesson! The cost of air ticket, boarding and lodging should provided by buyer.
4. We supply the consumable spare parts for free for one years use.
操作手册应该包括专辑，调试，以及如何解决有可能会发生的问题

1、 机器需发货一周前进行调试，确保机器完善

2、 技师可以去工厂调试（国外客户需支付旅费，食宿费，100美金补贴一天，国内保修内不需要费用）

3、 技师会提供调试，培训服务，直到买方理解，能操作

4、 易损件一年内免费更换

质保Warranty:

1. We warranty against any defects in design and workmanship for 1 year from the shipment date

2. This warranty won’t be applied to parts which are subject to wear and require normal replacement and to the durability of condition

3. We are not responsible for the damage caused by misuse, improper handling, neglectful maintenance, force injury and other reasons beyond our responsibility.

1、 保修期一年（从发货开始算起）

2、 保修不包括调换的配件

3、 对因人为造成的损坏，公司将不负责
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中速纸杯机NZZ

ZBJ-NZZ Medium Paper cup Machine

介绍Description:

ZBJ-NZZ Medium-speed Paper Cup Machine is a multi station Mid-speed automatic machine producing both single and double PE coated drink cups, ice cream cups through continuous process of automatic paper feeding, sealing, oil injection, bottom cutting, heating, knurling, curling and stacking. The machine adopts hot air system, PLC control, servo motor driving, full-automatic failure warning, counting, detection, stopping and so on.

ZBJ-NZZ型全自动纸杯成型机是一种多工位自动成型机械，他通过自动送纸（印刷好的扇形纸片）、封合（超声波封合纸杯壁）、注油（上卷口润滑）、底线（从卷筒纸上自动冲裁杯底）、加热、滚花（杯底封合）、卷边以及卸杯收集等连续工序，以及具有光电检测、故障报警、技术等功能，是生产饮料纸杯、茶水纸杯、咖啡纸杯、广告纸杯以及市场纸杯、冰激凌纸杯或者其他的一次性食品纸质容器的理想设备。
特点Advantages:
A. The main motor use the best gear reduction unit;

主电机采用最好的电机
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B. two times bottom paper feeding;

双底纸近纸

C. Operate panel use touch screen, whole machine is controlled by PLC and full-automatic failure warning;

触摸屏操控，采用PLC全自动故障报警系统；
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D. adopt full-automatic sealed lubricating system, which ensures the long-term uninterrupted high-speed running of the machine.

采用全自动密封润滑系统，确保机器长期不间断的高速运转，减少磨损
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E. the parts all adopt standard production, have high generality and good exchange performance, and facilitate equipment maintenance.

机器部件均采用统一标准图纸生产，方便跟换，也便于设备维修。
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F. Adopt 15 sensors detecting all the steps, with CPU program control, fault solution.

This device adopt non-contact multi-point light control switch. It can detect all the working situation, control all the moving steps, keep the machine more stable and reliable. With the function of fault alarm, stop, and solution, easy operating.

采用15个光眼传感器检测制杯步骤，由CPU控制，便于发现故障，并及时处理。

本装置采用非接触式多点光控制开关，它可以检测所有的工作情况，控制所有的移动步骤，使得机器更稳定，可靠。同时具有故障报警功能，便于维修。

	Cup fan short alarm, remind you to feed paper fan.

感应纸片
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	Sensor for ultrasonic paper cup fan,

超声波风扇感应
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	Sensors for pushing the finished cup up to collecting part (the left one) and counting (the right one) 

左边掉杯感应，右边计数收杯感应
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	Sensor for checking if there is paper cup body or not.

感应是否有纸杯
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	Sensor for checking the bottom paper.

检测底部送纸
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	Sensor for checking bottom paper

检测底纸
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	Sensor for checking curling and dropping cups

检测落杯
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	Sensor for detecting ultrasonic 

感应超声波
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	Sensor for checking if the cups drop or not.

感应是否掉杯
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	Sensor for detecting the blower.

感应鼓风机
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	Sensor for checking if the cups has cup bottom or not.

检测纸杯杯底
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优点Improvements:
1. Machine bed: after welding each important holder base plate on the housing backplane, put it into CNC for machining, improving the location accuracy of each part and convenient for the follow–up maintenance. 

底架：机架底板各个重要的支座、底板全部焊接后，统一在加工部加工，大大提高各部件的精度，也为以后售后带来很大方便
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2. Hook of paper feeding: lever drives fulcrum to lift from bottom to the underneath of the platform surface, crankshaft driving instead of the eccentric gear, lengthening the cover of another lever to make the paper feeding to more stably.

送纸勾杯：摆臂带动指点从地面提升到机架平台面下方，由曲臂代替偏心轮，又加长臂套，使得勾杯更加稳定。
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3. Motor: motor drives the main vertical shaft directly, improving the transfer of driving force and convenient for conditioning, avoiding overland beating of the horizontal cam shaft.

电机：电机直接带动纵向主轴运转，有效提升传动力的传递，更方便调节，避免横向大凸轮因过载跳动。
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4. Knurling and curling: change the driving type between shaft and cover from flat keys to multiple keys to increase the using life. Change the plunger head of knurling interior to “七” (seven) glyph, to avoid the plunger head breakage and keep stable long-time running.

滚花卷边：轴与套的带动方式从平键改成花键，使得使用寿命加长。滚花内部顶杆改成7字型，使得不会因为长期运转而导致杆头断裂。
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5. Lubrication: big cam drives lifting guide pin adding self-lubrication, adding regulating valves and oil covers in many places to avoid oil leakage.

润滑：大凸轮带动升降导柱加入自动润滑，多出加入调节阀和挡油罩，防止油渗出。

6. Up/down: change the eccentric gear driving to crankshaft driving to avoid the shaking which is resulted from oversize route and eccentric gear lever, stabilizing the lifting of up/down shaft.

落底：由偏心轮带动改成曲臂带动，避免因行程太大偏心轮摆臂过长晃动，使落底轴升降更加稳定。
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7. Way to install lever: change the connecting rod seat from unilateral to bilateral rod, avoiding the rod from screw fracture caused by the overload of paper jam.

摆臂安装方式：连杆座由单边改成双边夹摆杆，使得摆杆不会因卡纸过载造成螺丝断裂。
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纸杯成型工作图
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Each machine have one tool box which include following tools and spare parts :
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	Box 工具箱
	1pcs
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	Heating coil /7rings

2圈加热圈
	2pcs
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	Heating coil /2rings

2圈加热圈
	1pcs
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	Bottom heating /φ12*60

加热棒
	1pcs
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	Oil gun

喷油
	1pcs
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	Knurled wheel

滚花轮
	1pcs
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	Allenkey

扳手


	1set 
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	Double layer Rubber

双层吸皮
	4pcs
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	Tool 

扳手
	1pcs
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	Tool

扳手
	1pcs
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	Tool

扳手
	1pcs
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	Tool

扳手
	1pcs
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	Tool

扳手
	1pcs
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	Feeler gauge

塞尺
	1pcs
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	Spring φ6*330mm

弹簧
	1pcs
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	φ2*φ14*35

弹簧
	2pcs
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	φ1.2*φ10*32

弹簧
	1pcs
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	φ1.2*φ12*6

弹簧
	4pcs

	Screw螺杆
	M6*10
	5sets

	Screw螺杆
	M6*20
	8pcs

	Screw螺杆
	M8*75
	4pcs

	Air joiner
	φ8 T
	1pcs

	Air joiner
	1/2 φ8
	2pcs

	Manual
	
	1pcs


机器电路图Machine circuit diagram
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机器结构图Machine structure diagram
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